



在職家庭及學生資助事務處  
學生資助處

**WORKING FAMILY AND STUDENT FINANCIAL ASSISTANCE AGENCY**  
**STUDENT FINANCE OFFICE**

九龍啟德協調道3號工業貿易大樓4樓 (專上學生資助計劃)  
4/F., Trade and Industry Tower, 3 Concorde Road, Kai Tak, Kowloon.(FASP)  
九龍長沙灣道303號長沙灣政府合署11樓 (免入息審查貸款計劃/資助專上課程學生資助計劃)  
11/F., Cheung Sha Wan Government Offices, 303 Cheung Sha Wan Road, Kowloon. (NLS/ TSFS)

電話號碼 Telephone No : 2150 6226 / 2156 1157 / 2150 6211  
傳真號碼 Fax No. : 3102 1257 / 3583 3857  
電郵 Email : student\_loan\_sfo@wfsfaa.gov.hk

致: 學生資助處 學生貸款組  
To: Student Loan Unit, Student Finance Office

**選擇不延遲還款回覆表格**  
**Reply form for choosing not to defer loan repayment**

本人現選擇就下列的貸款帳戶不延遲還款，由提出要求<sup>註(1)</sup>後的下一個月起恢復計算利息以繼續償還應繳的本金和分期利息／按原訂在畢業或完成課程後首個分期還款到期日<sup>註(2)</sup>開始償還應繳的本金和分期利息。本人明白在免入息審查貸款計劃下的帳戶在2020年4月1日／畢業或完成課程後的下一個月起<sup>註(2)</sup>至2022年3月31日期間可獲豁免繳付行政費。

I hereby exercise the option of choosing **not to defer loan repayment** in respect of the loan account(s) as stated below, and will continue to repay the principal and instalment interest with **interest calculation be resumed starting from the month following the date of request**<sup>Note(1)</sup> / commence repayment of the principal and instalment interest **on the original first instalment due date after graduation or completion of study**<sup>Note(2)</sup>. I understand that payment of the administrative fee is waived for the loan accounts under the Non-means-tested Loan Schemes during the period from 1 April 2020/the month following graduation or completion of study<sup>Note(2)</sup> to 31 March 2022.

貸款帳戶編號: Loan Account(s) Ref. No.:	1. _____ 2. _____ 3. _____ 4. _____ 5. _____ 6. _____
貸款人姓名(請以英文正楷填寫): Name of Loan borrower (in block letters):	
香港身份證號碼: HKID Card No.:	
日間聯絡電話: Day-time Telephone No.:	
通訊地址 <sup>註(3)</sup> : (請以英文正楷填寫): Correspondence Address <sup>Note(3)</sup> (in block letters):	_____ _____
簽署: Signature:	
日期: Date:	

**註 Notes:**

- 貸款人或彌償人可採用郵寄、傳真或電郵方式遞交回覆表格。口頭要求概不受理。如以郵寄方式遞交，信封上的郵戳日期會被視作提出要求的日期。如以傳真或電郵方式遞交，則以學資處收到回覆表格的日期作為提出要求的日期。  
Loan borrower or his/her indemnifier may submit the reply form by post, fax or email. Verbal request will not be accepted. For submission by post, the postmark date on the envelope will be regarded as the date of request. For submission by fax or email, the date of receipt of the reply form by SFO will be regarded as the date of request.
- 適用於在2020年4月1日至2022年3月31日(暫緩期)期間畢業或完成課程，並原定於暫緩期內開始償還貸款的貸款人。在收到有關貸款人遞交的選擇不延遲還款回覆表格後，學資處將根據早前向貸款人發出有關兩年免息延遲還款安排的信件上列明的原訂首個分期還款到期日安排貸款人開始償還貸款。貸款帳戶的利息將根據貸款人最近一次簽訂的承諾書內的條款計算。  
Applicable to loan borrowers who would graduate/complete the study and commence loan repayment during the period from 1 April 2020 to 31 March 2022 (suspension period) according to the original schedule. Upon receipt of the reply form for choosing not to defer loan repayment from the loan borrower concerned, SFO will arrange commencement of loan repayment on the original first instalment due date as stated in the letter on two-year interest-free deferral of loan repayment issued earlier. Interest of loan account(s) will be charged based on the provisions as laid down on the latest Undertaking signed by the loan borrower.
- 如你的通訊地址有任何更改，你必須一併提供最近3個月內相關的地址證明文件之副本。地址證明文件須為特區政府決策局／部門、公用事務組織／機構或商業機構發出的郵寄信件。如有需要，學資處亦可要求你提交有關地址證明文件的正本。  
If there is a change in correspondence address, you are required to provide together with a copy of **documentary evidence** showing your address in the past 3 months. Documentary evidence of address should be letters issued by government bureaux/departments, public organisations/utilities or commercial organisations. If necessary, you may be required to produce the documentary evidence in original.